
   

   

Jarosław, 02.08.2022 

Sz. P. Waldemar Paluch 

Burmistrz Miasta Jarosławia 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta Jarosławia 

*" INTERPELACJA/ZAPYTANIE NR PK/V 1N/19(86)/2022 

ws. skateparku i 

W dniu 18 lipca 2022 r. Rada Miasta Jarosławia podjęła uchwałę Nr 673/L/2022 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok — dotyczyła m.in. 

zwiększenia kwoty na budowę skateparku. [Z uzasadnienia projektu uchwały] : „Zgodnie 

z posiadanymi kosztorysami, biorąc pod uwagę ciągle rosnące ceny materiałów, na 

zrealizowanie w/w inwestycji potrzebna jest kwota w wysokości 440 717,70 zł (brutto); 

w tym na: 

- koszty robót budowlanych oraz dostawę wyposażenia skateparku - 424 717,70 zł, 

- opracowanie projektu budowlanego 6 500 zł, 

- ustanowienie inspektora nadzoru inwestorskiego - około 9 500 zł.” 

W związku z powyższym proszę o odpowiedź: 

1. Dlaczego zaproponowano projekt uchwały zwiększającą kwotę na budowę skateparku 

w czasie, gdy jeszcze procedura przetargowa trwała? Uchwała procedowana była 

w dniu 18 lipca 2022 r., a termin składania i otwarcia ofert był 25 lipca 2022 r. 

Dlaczego w „Komunikacie Zamawiającego”, który pojawił się 25 lipca 2022 r. 

znaleźć można: „Kwota jaką Zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie 

zamówienia: 193 500,00 zlotych brutto.” ? 

Dlaczego został unieważniony przetarg w dniu 1 sierpnia 2022 r. na podstawie art. 255 

ust. 3 ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych, który mówi 

— „Art. 255. Zamawiający unieważnia postępowanie o udzielenie zamówienia, jeżeli: 

3) cena lub koszt najkorzystniejszej oferty lub oferta z najniższą ceną przewyższa 

kwotę, którą zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, chyba 

że zamawiający może zwiększyć tę kwotę do ceny lub kosztu najkorzystniejszej 

oferty” — pomimo tego, że jedyny oferent złożył swoją ofertę na kwotę 415 000 zł? 

W uzasadnieniu do ogłoszenia znaleźć można „Uzasadnienie: Wszystkie złożone 

oferty podlegały odrzuceniu.” 

Po co był projekt uchwały ze zwiększeniem pieniędzy na skatepark, (który finalnie 

stał się uchwałą Nr 673/L/2022) — skoro zapisy finansowe nie miały późniejszego 

zastosowania? 

5. Czy Skatepark powstanie w Jarosławiu? 

Jednocześnie oświadczam, że nie znam i nie mam kontaktu z oferentem. 

Piotr Kozak 

Radny Miasta Jarosławia 

   

 


